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Mieszkańcy osiedla Sikawa poinformowali mnie o zgłoszeniu w ramach XI edycji Łódzkiego 

Budżetu Obywatelskiego projektu L087 o tytule: Rewitalizacja Placu Ks. Prał. G. Kudrzyckiego i 

Zatoki Autobusowej Stoki/Sikawa/Podgórze. Ostatecznie pomysł zyskał poparcie 476 głosów co nie 

pozwoliło na realizację w ramach budżetu obywatelskiego.

Jednak ze względu na fatalny stan zatoki autobusowej, który może wpływać nie tylko na walory 

estetyczne okolicy lecz również stan bezpieczeństwa i kondycji technicznej pojazdów MPK, warto 

rozważyć inwestycję we wskazanym zakresie z innych źródeł niż Łódzki Budżet Obywatelski.

W związku z powyższym, zwracam się z prośbą o informację czy w 2024 roku planowany jest 

remont nawierzchni zatoki autobusowej u zbiegu ulic Janosika — Wyżynna z innych środków 
znajdujących się w budżecie Miasta Łodzi?
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